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Głosowalo ]3 ndnycb oddano 13 glosów..za'.'
z.ca PŹ€mdniczącego stBieldzitą fe porz4dck obrad zośai pŹyjęly jednogłośnie.

Uchva|a w spńwie zńilny budżelu gFińy na 20l3 rck'
skebnik Gnjny Regina ozBa pżeds|awi]a projckluclrwaly $Maśnk.jąc, że piesotnie
ztład&o }ięksfeni€ budżelu o kwolę 548 rys' zł' w zNiązku z konfolą UŹędu Kontrcli
skdbowej Świerdfono. że cmina nie nalica sobie podatkD od erunlów pozosBlych są to
dlo8i weMętrae i ńiepub|iczne - to da]o kwotę 618 lys.2|', Regionalna lzba
obńchuntowa *?slą]iła o fniesielie P.fepisórv o podalku' loŃeruż nie nają one
znaczenia dla budżeLu' ! są bddzo p'acochłonne i biulokatyczne. v związku z ty'n
polrosila o wslŹynmie się z $uorvadzenien tego podalku do budżelu i poczekbie na

G]osowa]o 13 radnych - oddano L3 8łosów..za'.
H. Adlńowicz stwierdzi]a, że uchwa]a zosla]a podjęta.i€dnogłośrie'

Uchwała w sprawie nadmia trły ulicy na lerenic wsi Mi|in 8mino Mielkólv'
Projekt nchwal' pŹodstawi|a H' Artymowicz. z.ca PŻewodnjczącego'

Glosowalo l3ńdń'ch oddanÓ I] gloŚóN '.a.
H. Artymowicz stviefdfila. Źe lchwala zoŚala lodjęta jcdiog|ośnie'

Uchvalg w spEwie Ętuenia zgody Da spzedaż nieluchonrości sLańowiących sł6nośó gminy
Mietków oaaczone jako dzia]ki r l84/l i tr 1 85 po]ożone rv obĘbie Mmiów Nlanióq Mały'

- vójl ł'aśnil. że uchwala la zosBla slco|ea z poŹądku obBd popżedni€i s€sji Rc, była
wifj! w IereDie. uwMą że po niej wątpli*ości zostaly 'lj!śnione i ponotvnie pŹedklada
piojoh pod oblady sesji

Prcjekl uohMły pŹedstayila H Ańfnowicz 'z.ca lu eNodniczącego'

closowalo l ] radnych - oddano l 2 g]osów ,,za,,. l glos ..wslżymujący się''
H' Adynowicz świeldziłą że lch9ala astala podjęlawiększościągłosów

Uchwaław splawie okeślenia *Tsokości starvek podalku od nieruchofuości ńa 2ol4 rok'
lmjck uchMły pftdśawiła H' Arrynowicz . Z.ca PŹewodhiczącego'

Glososalo 13 mdnyclr oddmo ]] g]osów.'za,,
H' Ańynowicz sl1vierdzila' że ucbwała zosala pod.jęlajednocłośnie

Ucbwa]a w spnwie ryolnień w poda*u od ńierucnońoścj
PÓjekt uchwaly pŹedstawi]a FI' Ańymowicz . z'ca Pżewodniczącego.

G]osow]o 13 radn)cb - oddano l] głosów ''2a.'
H' Ańymowicz stwierdzi]a' że uch1val!zośa]apodjęla jedńogIośnie'
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Uolrlvała ]v spBwie obniżenia kwoly stero\iącej śrcdnią cenę spżedaf! dresna' pŻyjnowmej
j ało podslała obl icfmia pod a&u lcśncgo na lcrc c En in).

- w związku 2 lym. if ńdni lm}mali filksynahą sla*'kę podarą pżez PEzesa cus
prcjekl uchwaly ni€ był głosowfury pr4]jęta zosllla staNka nax.

Uclrłala w spnMe określenia ]uorów fomulaży infonnacji i deklaracji podatko\.ch'
Pzewodniczący Rc ł'wjaśnil' że niana fornulaży ^viązana jest ze Zńianą adres! UŹędu

Projekt uchw!]y pzedslawi]a i'I' Anynrowicz' z'ca Pżewodńcfącego.

G]osowa]o l3 radnych oddano l3 glosów..za..
H, Antnowicz strvierdzi]a. że !chrv!l! zosla]apodjęta jednoeIośnie'

Uchvała w spńwie sbwek podatku od śrcdkórv tmnsponow}clr'
PŹewodniczlcy Ro ł-vjaśnjl. że shrvkj fośa]y ońówione !a posiedzeniu Korisji Rady i
uslalono njinimalne' klóre tylko o iDnaoię sia 3viększa' zaproponował podięcie Uclr$ały
bezodcrytyseia.

G]osołało 13 Ędnycb. oddano l3 glosós..Z'.
H' AĄmowicz slłierdzila. że ldNvala zośa]a podjęlajednoelośrie'

UcbBala N splawie niey uchwaly nr xxlv/l22l20l2 Rady ohiny Mietkóv 2 dnia 20 gludnia
2012 r w sprawie netody uslalenia oplaty za Bospodarcwanie odpadmri konunallymi dla
nieruchoności anicszkalychi niezańieszkalych ońz \ysokośli slawki oplaty za gospodarosanie
odFadmi dl'nieluchoności famiesznałch i niezani €szka]tch na lcrnic GniDy Mictkóv'

vójl eńci] się o qco|anie lej uchwaly spod rlosorvlnia ponieryaż Projekt nie foslal
ońówiony na konisji, a w dalsz'm ciąc! t ają pnce nad tym - zbyt poĆhopnie
zaproponował r@ na dwa lygodńie'

- H' Ań]'ńorvicz ' Z.c! Puełodniczącego poprosiła o pr2cglosołmh tej fmiany poŹądk!

G|osomlo l] radnycń oddano 13 s]osów''za',
H' Anyno1vicz Ślwiedzila. ż€ zmima zos|ala pżyjęla jedioglośnie'

Uchwala w splawi. $'sokości oplat na 2o|4 rok za uslugi komunalne śviadczone pzez Zakład
Gospoddki Komunalnej w Mielkowie.

wójt $'jaśnil. że po onrówieniu m tomisji wprcwadzono znid]' - 2a kadzicż wody ze
]00n3 no l50nj onz ryczah z 7.50 zI, ńa 3,50 2l,

Głosolvalo 13 ńdnych oddano l0 Błosół' ,.2,.. l g|os.,pŹccŃ.'i 2 g]osy ''wstŹynujące się.,
H' Ar'ynoNicz sNicrdziIą że zńib! zoslala pżyjęta większością E]osórY

Uchwala w slrałie wysokości opłat na 2014 rok 2a uslDgi końunalńe świadczone prf-ez zlktad
Gospoda*i Konunalncj ł Mietkowie'

Henr'k Kemierczał stwierdzi], że cem paliwa spadła dość mcznie - a stavki ZcK
loszly do gó+ z.p],lał czy nie nog]yby zoslać na poziomie ?47.loroca'm



J.dwiga TalaEk - KsięeoM ZGK - rłTjaśni]a. że wskunik innacji \qnosi 2'4, cena uslug
lo nie rylko paliwo' ale róMicf części' a ciągnik' klóry obeĆnie posiada ZcK aż}}'a
więcej lahva riŹ usus . dlatego fu slawka musi być podryższona.
H' Ań}mowicf nadmienila' ć zglasfała ńa komhji Na]Fliwości rcwDież. co do opróżnilnia
smba trfursport Msta o ] f] ' Uważa. że to jes1 niespńwiedliwe

G]osowalo i] ndlych oddlno 8 g]osóv.'z'',2 elosy ..pęeciw,' i 3 glosy 'mlrzynujące się..
H' AJtynowicz s1wierdziła' fc hiUa zoŚal. przyjęra większością glosó\a

Uchwa1a w sprawie rozpalizenia skarci PMi Eirf RajcfakowskiejJmsf dotyczącej zatrudniania i
rĘnagladzania uauczycieli pŹez D)łekton Ginrnazjum oBz poŃierzenia sbo$iska Dy|cktora
Gimazjum pŹez .wójta'

Anna Bleka cz]onek Konisj i Rewizyjnej pŹedśawi]a nz6adnienie do uchwaly
PŹoiłldńiczący Radylrzedslawil plojekl uchwaly

Glosowalo 13 mdDych oddano ? głosóv ',f.'',2 glosy ,.pŹecisr, i 4 glosy .,qśrzynuiącc się..
' H' Anynowicz stwicrdfi]a. że unioa zosola pŹyjęm qięksfością g]osóv

wój t wyj aśnił' że infomacj a o stanie real izcj i zadfui oświalo$lrcn N gmi ni e fa rok szko lny 20 l 2.
2013 fosla|a pŹedstaqiona pĘez DyEktolów szkoly PodstaR!\€j i cimnazjum na posiedzeniu

Pżewodniczący Rad]r cnińy dodal. żt w ciąru kilku dDi d}rektoży Pżylotują i amieszczą
inlbmde na stronie intenetoŃj - będzi. ocólnodosĘpna

\\'ój! p*dstavi] in|omację dot],czącą ośNiadczeń majątkoł-\'ch osób 2obowiązaiych do ich

Pżełodniczący Rady ominy pżedslaBil iniomację dolyczącą oświadcreń nrająlkorłfoh mdnycL

Nie zg]o9ono int€Ęelacji

Rysztrd Łącz . ńdny poruszy] dwie spraqf plośba o zcbranic poboczy p'-y drodze
powiatowej w Maiowie wieltiń od starego sklepu do kościola oe prośba o
nobilibwmie dyEklola GoK o pżekenie sohyson zdjęó f uroczystości oNmia

- Keinner Polański ndny - zpy1al o zjŹdy i poboca ptu y drodze w Borygniewie' k1óE
była rcbiom do zaldw
wó1 odpołiedfial' że pobocza byly zbierme na wysokości osiedlą kilka(romie
konlaktoła] się z R.jonem Dróg i z wicesufuslą kóuy apesńiają re sfkonawca
Bykona tc z.j@dn de obe.nie jest poroda i chcą zobió dyMniki na drcdzc' PoinfomoM]
również, że niędfy sl.ózĄ a prrejazden kolejovrn drcBa bsb]a posreŹona i pobocza
ulwed&ne lcmienr, m wiosnę będfie się staral o po|mie lego tfucznia eduhją aby to

. - Bożena cap - radna zpya]a czy żegar |amp ulicznyoh j esl już plzesunięty
vójl odpowiedzial, że zaprcponowal pżesunięci € z €cara o ]0 min' lj, ioo lo ńin' i
Nieczoreń 20 min'
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JcŹ} Fńńcfyk z ca wójta odposiedzia}, ż€ 8Eim ryśąpila z Mioski€nr' i 3 L ' 10'20 L 3
będą p@slawione vszystkie reeary'
Edvard Kassm' ndny poprosiło naFrawienie t|ucfnicm drogi polnei na tasie Mfuió$.
lÓszkowice' kóra nierza nad zalew, loniew je$ bad7' zniszczońa j rolnjcy się skarżą
' e  V  o\ .cqa |e  r iY  U l} l  I  e ' .łp '  ' em 'on ' ioś o o tL  nn/ . /ą4s ievJ
wójt odpołiedzial' że ducfnia jeŚ już Ńewiele. a zobowiąfa| się dać thcań ńa drogę
spacelosą i w Mi|iDie a tałfe w Dommicach gdzie nieszlańcy zaintereŚowoi zobowiązali
się sani pŹyjechać i zblać len duczeń. Poińlbmorval' że rozńawial z ĘkoDawcą
Emontów takcji ko|ejorej, któ.} polviedzia], ze od lutego będzie rcbiony Enonl drugicj
nilki p@j@du i jeżeli będfic Dofił!ść zgmhadzenia ucznią o będżie fuoŹn! !o
realizować', Muszą być abezpiecfone śfudki na znnowe nlż)nrmie dIóB, więc dopiero na
wiosnę rozwżona zoslanie la krłcstia'
Pozośajejeszze kiIka dlóg np' st{a drcga od chł2lowa do Domanh idloBa nakońcółkę

M&k Kożińsh sołtys wsi Ploszkowice fapylal dlaczelo nadano naeę nlicy $' Milinie
spacerowa wProszkołicach jesttakaulica'
PEwodniczący stwierdfi]'że 1o ł niczyn nie pŹevkadzd to jest im! miejscowośó
R. Łąc2 popal] Pma Kassma rł spns'ie napdwy dmsi polnej, prowadzącej do alewu'
zwrócil się lakże do wójb. B inrieniu !m Bielakl o poinfomowMie kierosnictwa
oDGW ze pżyjcżdżlją motorani ua nasyp nad za|es€ń irobiądziury B nas)pie'
wójt odpowied'a]. Źe tćn problenjest afury kico*'nicls! oDo\ł''
Radni A' Brańlśa, M' Drcbny i K' JfuicI{a zg]osi]i dziury ]v dlogrch w niei$owośchch
Dond i .e '  ch{a|óV  V| | .  /  rośo o ' J | rbep/ed .n '
lligiusz Hładoń. Śo]tys wsi Mmió}'zwrócil się o apeMienie śrcdków na dokońcfenie

PŹesodniĆzący Rady Gminy. Jófefzygadlo zapyal czy ktoś najeYcre pylnia nie zs]oseno
pFań' w związku z lrm zmknąl obEdy sesji s]owmi '.zanykań s.Śję Rady Gniny Mielków,,.

Nagranic sesji Rady Gniny slanovi alącfńik do plotokoIx - plyta cD.


